

Recital Series 演奏系列

Proudly Supported by 榮譽支持

J.P.Morgan

Chinese Violin Virtuoso NING FENG &

Spanish Piano Superstar

JAVIER PERIANES

寧峰與裴瑞亞尼斯

小提琴與鋼琴二重奏

"A poet at the keyboard"

Neue Lucerner Zeitung (Sept 2011)

"Feng demonstrated his unbelievable mastery of his instrument"

Schleswig-Holstein Musik Festival (Aug 2012)



20 May 2014

Tuesday 星期二 (8pm)

Concert Hall, Hong Kong City Hall 香港大會堂音樂廳

\$480/\$280/\$80

Mozart 莫札特

Violin Sonata K. 301/293a in G G大調小提琴奏鳴曲, K. 301/293a

Beethoven 貝多芬

Violin Sonata No.8 in G, Op. 30 No.3 G大調小提琴奏鳴曲,作品8之第三首

Schubert 舒伯特

Violin Sonata No.1 in D, D. 384 D大調小提琴奏鳴曲, D. 384

Beethoven 貝多芬

Violin Sonata No.1 in D, Op. 12 No.1 D大調小提琴奏鳴曲,作品12之第一首

Media Partner 媒體伙伴



NING FENG & JAVIER PERIANES

寧峰與裴瑞亞尼斯

"Dazzingly masterful"

Berliner Morgenpost (Nov 2013)



Ning Feng

Critics around the world have called Ning Feng's virtuoso playing "dazzlingly masterful", "breathtaking", "magnificent" and "flawless". Born in Chengdu, Ning Feng studied at the Sichuan Conservatory of Music and London's Royal Academy of Music where he was the first student ever to be awarded 100% for his final recital

Ning Feng was First Prize winner of the 2005 Michael Hill International Violin Competition (New Zealand), and in 2006 won first prize in the International Paganini Competition, following in the footsteps of violinists such as Kavakos and Kremer.

In recent seasons Ning has performed with orchestras such as the Budapest Festival Orchestra/Iván Fischer and the Russian State Symphony/Vladimir Jurowski, and in halls such as Sydney Opera House, Vienna Konzerthaus, Berlin Konzerthaus, Shanghai Oriental Arts Center and Beijing's NCPA.

Ning Feng's recording of the Bruch Scottish Fantasy and the Tchaikovsky Violin Concerto with Deutsches Symphonie-Orchester Berlin was released in February 2014.

Javier Perianes

Spanish piano superstar Javier Perianes is a highly sought-after artist in Spain. He was the Artist-in-Residence at the Granada Festival in 2012 and was in-residence at Teatro de la Maestranza and Seville Orchestra during 2012/13. He has performed in distinguished concert series throughout the world, including New York's Carnegie Hall, Concertgebouw in Amsterdam, Royal Festival Hall, Barbican Centre and Wigmore Hall in London and Suntory Hall in Tokyo.

Javier has worked with leading conductors including Lorin Maazel, Michael Tilson Thomas, Daniel Barenboim, Zubin Mehta, Daniel Harding and Josep Pons. Recent and forthcoming highlights include appearances with Yomiuri Nippon Symphony Orchestra, Saint Petersburg Philharmonic, Orchestre National de France, London Philharmonic Orchestra, and BBC Philharmonic, as well as recitals in Tokyo, Madrid, Barcelona, Saint Petersburg, Miami and Hong Kong.

Javier's latest CD, "les sons et les parfums", focusing on the piano music of Chopin and Debussy was released in November 2013.

寧峰

世界各地的樂評形容小提琴家寧峰的演奏「燦爛而透徹」、「令人驚嘆」、「精彩絕倫」及「完美無瑕」。寧峰出生於中國成都,曾就讀於四川音樂學院,隨後到英國皇家音樂學院深造,並成為該學院首位於畢業獨奏會上得到滿分的學生。

寧峰在國際舞台上屢獲殊榮,包括於漢諾威國際小提琴比賽、伊莉莎白皇后大賽和曼奴軒國際小提琴比賽獲獎,並於2005年在紐西蘭米高·希爾世界小提琴比賽、及2006年帕格尼尼國際小提琴大賽中摘獲冠。

寧峰近年曾與包括布達佩斯管弦樂團(指揮:費沙爾)和俄羅斯國立交響樂團 (指揮:尤洛夫斯基)合作,在悉尼歌劇院、維也納音樂廳、柏林音樂廳、上海 東方藝術中心、北京國家大劇院等頂級音樂廳進行音樂會演出。

寧峰與柏林德意志交響樂團合作,錄製了布魯克的《蘇格蘭幻想曲》以及柴可夫斯基的小提琴協奏曲,此專輯已於今年2月正式全球發行。

裴瑞亞尼斯

觀眾和樂評均對鋼琴家裴瑞亞尼斯推崇備至,奠定他作為西班牙其中一位最令人振奮的年青藝術家的地位。他為2012年格拉納達音樂節的駐節藝術家,2012/13樂季為塞維爾騎士大劇院及塞維爾樂團的駐團藝術家。他曾獲邀於世界各個享負盛名的音樂會系列中亮相,在紐約的卡奈基音樂廳,荷蘭的皇家阿姆斯特丹音樂廳,衛敦的南岸中心、巴比肯中心及韋格蒙音樂廳和日本東京的三得利音樂廳,演出均獲得好評。

裴瑞亞尼斯曾與多個頂尖的指揮合作,當中包括馬捷爾、狄信·湯瑪士、巴倫邦、梅塔、丹尼爾·哈丁、梅納及龐斯等。近期與多個樂團合作,包括讀賣日本交響樂團、聖彼德堡愛樂樂團、法國國家交響樂團、倫敦愛樂樂團和英國廣播公司愛樂樂團。他亦將分別在東京、馬德里、巴塞隆娜、聖彼得堡、邁阿密及香港舉行獨奏會。

裴瑞亞尼斯的最新唱片為《聲音與香氣》,收錄蕭邦及德布西的鋼琴作品,已於 2013年11月發行。

Internet Booking 網上購票 www.urbtix.hk

Credit Card Telephone Booking 信用卡電話購票 **2111** 5999

Ticketing Enquiries 票務查詢 **3761** 6661

Programme Enquiries 節目查詢 **9545 6851**

www.pphk.org

Tickets available NOWURBTIX. 音樂會門票現於城市電腦售票網公開發售。

BAROQUE ENSEMBLE NEW DUTCH ACADEMY

巴羅克小型合奏團

新荷蘭學院

8 June 2014 (日) Sun 8pm \$480/\$280/\$80

香港演藝學院香港賽馬會演藝劇院

Hong Kong Jockey Club Amphitheatre, Hong Kong Academy for Performing Arts 門票現於www.pphk.org 及快達票公開發售。 Tickets available NOW at www.pphk.org and HK Ticketing.

